
Więcej na: www.jezykojczysty.pl www.facebook.com/jezykojczysty www.instagram.com/ojczysty_dodaj_do_ulubionych

Ojczysty – dodaj do ulubionych / Ciekawostki językowe

POSTSCRIPTUM
Dwie duże litery: PS oznaczające postscriptum,
czyli dopisek do listu lub artykułu umieszczony
na samym końcu, już po podpisie autora (stąd
nazwa – od łacińskiego post scriptum, czyli ‘po
podpisanym’), zapisujemy bez kropek
rozdzielających i bez kropki na końcu. Jakieś sto
lat temu pisało się wprawdzie „P.S.” – jeszcze
w tużpowojennym słowniku Doroszewskiego
znajdziemy taki właśnie zapis – ale
ujednolicenie zapisu skrótowców sprawiło, że
od kilkudziesięciu lat jedyną poprawną formą
jest PS bez kropek. 
Dlatego kiedy dodajemy dopisek pod listem,
mailem lub artykułem, to piszemy samo PS –
bez żadnych kropek. 
 
Pozdrawiam 
Miłosłów Ojczysty 
 
PS Warto dodać też linijkę odstępu przed PS –
taki „graficzny oddech” sprawi, że odbiorcy
będzie się lepiej czytało ten dodatkowy tekst. 
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